
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. marts 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AC
Ministeren bedes bekræfte, at det ikke var korrekt, da ministeren udtalte, at in-
gen personer ville gå ned i indkomst som følge af reformen, idet de personer,
som er visiteret til et fleksjob, fremover vil falde fra ledighedsydelse til kontant-
hjælpsniveau, hvis de efter to år ikke er blevet tilbudt et fleksjob.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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